

# 无极灯具 工矿灯 工厂灯具

产品名称	无极灯具 工矿灯 工厂灯具
公司名称	常州常工飞亚灯具有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:常工飞亚 型号:无极灯
公司地址	武进区横山桥镇省庄村
联系电话	0519-88602519 13801508358

## 产品详情

功能：低耗，长寿命、稳定。

1、可以实现调光。

可用于超小功率（15w）和大功率（300w以上）无极灯。

优越的滤波电器，emi和emc干扰最低，减少传导干扰和感应干扰。

减少功率损耗，功率因素0.95以上。

稳定的210khz工作频率输出，保证稳定的光输出。

具有智能控制接口。

高可靠性。

pcb采用防尘、防潮、防腐设计。

## 公司简介

江苏龙城常州的横山桥镇，工业发展迅猛，经济发达，北靠长江，南临京杭大运河，312国道、沪宁高速贯穿我镇，并设立横山道口。我公司距高速横山桥道口800米，常州火车站15公里，常州飞机场25公里，地理位置优越，交通十分便利。

我公司成立于1992年，是集生产、开发、销售于一体的企业。秉承着只做好灯具的信念，经过数十年的努力，现已成为国内灯具行业的佼佼者，并走在高质量好品质灯具市场的顶端。

我公司生产工矿灯具已具备一定规模，喷塑流水线、装配流水线、各种机床设备一应俱全，技术力量雄厚，工艺设备先进，检测设备完善。在工矿灯具制造行业中，本公司生产的工矿灯、投光灯、三防灯、四防灯、阻燃灯、库房灯、防爆灯、网球灯及隧道灯等，配光科学，造型美观，适应于各类厂房、库房以及港口、码头、车站、机场、宾馆、体育馆、飞机场等不同场合。

在多年的生产经营中我厂灯具以质量好、价格优、品种多、售后服务周到得到深圳赛格公司、番禺钢管厂、广州钢铁厂、德国独资项目厦门abb公司、美国独资项目湄洲湾火电厂、厦门嵩屿电厂、北京首都钢铁厂、辽宁凌源钢铁公司、唐山钢铁厂、上海美国独资项目：上海航欣迪堡公司、上海美国的ibm项目、上海外高桥电厂、金东纸业公司、天津安达集团有限公司、天津丰田汽车有限公司、天津永丰余纸业有限公司等的一致认可，被中国质量监督检验协会及中国名牌产品推荐委员会评为“中国优质品牌产品”。

优质照明，无限明亮。本着以市场导向，为用户着想的原则，我们的产品将向国际化、多元化高品质高科技的方向发展，不断开拓创新，并竭诚欢迎设计院、科研单位、大专院校、广告公司、市政安装、路灯所、工矿企业、经营单位各新老朋友同我们携手合作、共创前程！

总经理：高君明

#### brief introduction

hengshanqiao town, changzhou city, jiangsu province, with the rapid economical development, the industry here is getting more and more better. to the north is changjiang river, to the south is beijing-hangzhou grand canal, 312 state road, shanghai-nanjing high-speed, they all run through our town, and the high-speed crossing is 800 meters away from our factory. also, railway station 15 kilometers, 25 kilometers from changzhou airport. strategic location, convenient transportation.

the company, established in 1992, has well production, development and market. with the faith of making quality products, it is one of enterprises with the strongest self-contained technology capacity in domestic light fixture and lighting appliances industry.

in a certain extent, the scale of the company has taken shape. it is well stocked with spraying plastics production lines and lathes. what's more, it has rich technical strength and advanced checking equipment facilities installations now. we manufacture industrial lighting, floodlight, tri-proof light (waterproof, dustproof and anti-corrosion), flameproof lighting, anti-explosion lighting, tennis lighting, tunnel lighting and so on. it has application in kinds of places, such as factory, warehouse, port, quay, station, airport, hotel, gymnasium, etc.

we gain the approval of many famous companies with the good quality, fair price and full service by shenzhen electronics group co., ltd, panyu steel plant company, german-owned item of abb xiamen company, american-owned item of meizhou bay thermal power plant, xiamen songyu power plant, shougang group, tianjin toyota motor co., ltd, etc. we have been evaluated as ' china's high-quality brand-name products ' by china's quality surveillance examines the association and china's brand recommendation commission.

本产品的加工定制是是，品牌是常工飞亚，型号是无极灯，额定功率是可配（W），灯头型号是可配，额定电压是220（V）